



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-ZARQA EDUCATIONAL & INVESTMENT Date: 30-01-2025 07:59:22 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الزرقاء للتعليم والاستثمار التاريخ: 30-01-2025 07:59:22 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of AL-ZARQA EDUCATIONAL & INVESTMENT cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 18-03-2025 at micorsoft teams to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الزرقاء للتعليم والاستثمار دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 18-03-2025 الساعة 12:00 في مايكروسفت تيمز وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>1. Add the following to Clause (2) of Article No. (4) of the Company's Objectives in the Company's Contract and Bylaws and give it the following paragraph numbers: F. Book and publication publishing and distribution services (581101) G. Issuing magazines, periodicals and specialized publications (581302) H. Production and services of audio recording and publishing, audio and radio programs (592001) I. Establishing a radio station and network (601001) J. Establishing a television broadcasting station and television channel (602001) K. Retail trade of motor vehicle and motorcycle fuel "fuel stations" (473010) L. Activities of public and private electric vehicle charging stations (473020) M. Retail trade of mineral oils and lubricants for vehicles (473030).</p>	<p>1. إضافة ما يأتي إلى البند (2) من المادة رقم (4) غايات الشركة في عقد الشركة والنظام الداخلي وإعطائها رقم الفقرات التالية: و. خدمات نشر وتوزيع الكتب والمطبوعات (581101) ز. اصدار المجلات والدوريات والمطبوعات المتخصصة (581302) ح. انتاج وخدمات التسجيل والنشر الصوتي والبرامج الصوتية والإذاعية (592001) ط. انشاء محطة وشبكة راديو (601001) ي. انشاء محطة بث تلفزيوني وقناة تلفزيونية (602001) ك. تجارة وقود المركبات ذات المحركات والدراجات النارية بالتجزئة "محطات محروقات" (473010) ل. أنشطة محطات شحن المركبات الكهربائية العامة والخاصة (473020) م. تجارة الزيوت المعدنية والشحومات للمركبات بالتجزئة (473030).</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Wafaa Khalid Eid Abed</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Wafaa Khalid Eid Abed</p>